
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 14.09.2020 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

Znak: BR.0004.44.2020 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 11.08.2020 roku uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Skarg Wniosków i Petycji, 

na którym rozpatrywano skargę na dyrektora Centrum Usług Wspólnych, 

2. W dniu 15.08.2020 roku uczestniczyłem w uroczystym składaniu kwiatów pod pomnikiem 

Chwały Oręża Polskiego z okazji 100. Rocznicy Bitwy Warszawskiej oraz Święta Wojska 

Polskiego, 

3. W dniu 18.08.2020 roku zostały dokończone na drugim posiedzeniu obrady XXVI sesji VIII 

kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie, 

4. W dniu 19.08.2020 roku miał miejsce pogrzeb ojca radnego Rady Miejskiej w Sulechowie 

Pana Wojciecha Szefnera. W pogrzebie udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, Pan 

Piotr Bodnar, Pan Krzysztof Kluczyński, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Miłosz 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Brodzikowski oraz Pan Roman Rakowski. W imieniu radnego wszystkim Państwu dziękuję za 

liczny udział w pogrzebie, 

5. W dniu 24.08.2020 uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Oświaty, Zdrowia i Kultury  

w sprawie stanu przygotowań gminnych jednostek oświatowych do nowego roku szkolnego na 

którym obecni byli kierownicy gminnych szkół i przedszkoli, 

6. W dniu 01.09.2020 roku uczestniczyłem w uroczystym składaniu kwiatów pod pomnikiem 

Chwały Oręża Polskiego z okazji 81. rocznicy wybuchu II Wojny Światowej, 

7. W dniu 04.09.2020 roku pod Pomnikiem Chwały Oręża Polskiego odbyły się uroczyste 

obchody 40. rocznicy powstania „Solidarności” oraz otwarcie wystawy poświęconej 

„Solidarności”. Na uroczystszych obchodach Radę reprezentował Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Radosław Murkowski, 

8. W dniu 5.09.2020 roku w Bibliotece Publicznej Gminy Sulechów odbyła się 9. edycja 

plenerowego Narodowego Czytania. Na uroczystym czytaniu „Balladyny” Radę reprezentował 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, 

9. W dniu 08.09.2020 roku odbyło się spotkanie w siedzibie Sulechowskiego Przedsiębiorstwa 

Komunalnego "SuPeKom" Sp. z o.o. na którym zaprezentowano wielowariantową koncepcję 

modernizacji i rozbudowy Oczyszczalni Ścieków wraz z przewidywanymi kosztami wykonania 

tych prac wynoszącymi około 20 mln zł netto. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Pan Przemysław Pokład, Pan Zbigniew Trompa, Pan 

Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki, Pan Krzysztof Kluczyński, Pan Piotr Miszkiewicz 

oraz Pan Jan Rerus. Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Czesław Grzeszczyński, 

10. W dniu 10.09.2020 roku odbyło się spotkanie Radnych Rady Miejskiej oraz Burmistrza 

Sulechowa z prezesem przedsiębiorstwa B+C EKO-ENERGIA Sp. z o.o. w Nowym Świecie.  

W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Pan 

Przemysław Pokład, Pan Zbigniew Trompa, Pan Wojciech Szefner, Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak, Pan Krzysztof Kluczyński, Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Czesław 

Grzeszczyński, 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

11. W dniu 11.09.2020 roku odbyło się spotkanie przewodniczących klubów Rady Miejskiej  

w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w sprawach uchwał 

kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani 

Agnieszka Szeląg, Pan Zbigniew Trompa, Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki oraz 

Pan Jan Rerus, 

12. W dniu 11.09.2020 roku odbyło się uroczyste otwarcie ulicy Koszarowej w Sulechowie 

oraz drogi w Kijach wspólnie z Wojewodą Lubuskim Władysławem Dajczakiem.  

Na uroczystym otwarciu dróg Radę reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Radosław Murkowski oraz sołtys i radny Pan Roman Wilczyński. 

Dyżury Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie odbywały się w sposób zdalny. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma i interpelacje: 

1. Pismo Przewodniczącego Rady Miejskiej do Burmistrza Sulechowa w sprawie koncepcji 

obchodów 40 lecia powstania NSZZ „Solidarność” i  30 rocznicy utworzenia samorządu oraz 

pisemna odpowiedź Burmistrza Sulechowa w sprawie, 

2. Pismo w sprawie koncepcji kanałów żeglugowych w gminach Sulechów i Babimost 

(korespondencja mailowa) przekazałem do Burmistrza Sulechowa (pismo Adama Fularza), 

3. Pismo Przewodniczącego Rady Miejskiej informujące pisemnie mieszkańca ulicy Sportowej 

w Sulechowie o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 r. w zakresie dotyczącym 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

przeznaczenia kwoty 150.000 zł na remont wyżej wymienionej ulicy w roku 2020 (odpowiedź 

na wcześniejsze pismo mieszkańców), 

4. Pismo Przewodniczącego Rady Miejskiej do byłej sołtys sołectwa Brzezie k. Sulechowa o 

wprowadzeniu do tegorocznego budżetu Gminy Sulechów zadania dotyczącego opracowania 

dokumentacji projektowej ulic Orkana i Brzechwy w Brzeziu k. Sulechowa (odpowiedź na 

wcześniejsze pismo mieszkańców), 

5. Pismo Przewodniczącego Rady Miejskiej do Pana Andrzeja Kowalskiego w sprawie 

wsparcia kwota 2000 zł publikacji „Pionierzy Sulechowskiej oświaty 1945 -1950”, informacje 

przekazałem radnym, 

6.  Odpowiedź Przewodniczącego Rady Miejskiej dla Dyrektor Przedszkola Nr 7 „Pod 

Muchomorkiem” w sprawie środków na termomodernizację przedszkola, 

7. Pismo Burmistrza Sulechowa zawierające projekty uchwał kierowane na dzisiejsza sesję, 

8. Pismo Przewodniczącego Rady Miejskiej do Burmistrza Sulechowa w związku z uchwałą 

dotyczącą sprzedaży działek dla Kostrzyńsko-Słubickiej SSE z prośbą o spotkanie radnych z 

jej przedstawicielem oraz odpowiedź Burmistrza Sulechowa na ten wniosek, 

9. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na pytanie radnej Agnieszki Szeląg w sprawie wielkości 

dotacji udzielonych organizacjom pozarządowym, 

10. Rezygnacja radnego Jana Rerusa z członkostwa w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej. 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


